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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 16. 
studenog 2022. godine donijelo 
 

 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 19. listopada 2022. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 19. 
listopada 2022. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama 
Grada Buzeta“.  

 

KLASA:  

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

 

         PREDSJEDNIK 

                    Davor Prodan 
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ZAPISNIK 
s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 19.10. 2022. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 18,00  sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Sandra Šverko, viša stručna suradnica za opće poslove u 

Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Dean Prodan,  Mura Kalčić Salopek,  Nenad 
Šćulac, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Michela Blagonić, Davor Prodan, 
Iris Fabijančić, Vedran Majcan, Kristijan Jermaniš, Leana Petohleb Krota, Elena 
Jerman. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Elvis Černeka. 

 
Ostali prisutni: Branko Bašić predsjednik Sportske zajednice Grada Buzeta, 

Elena Grah Ciliga pročelnica Upravnog odjela za opće poslove, društvene djelatnosti 
i razvojne projekte, Anica Milković Grbac pročelnica Upravnog odjela za 
gospodarenje prostorom, Reana Glavić Jačić po ovlaštenju gradonačelnika 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo, Mikela Zimerman viša 
stručna suradnica za pravne poslove i novinarka Gordana Čalić Šverko. 

 
 Davor Prodan srdačno pozdravlja sve prisutne u gradskoj vijećnici, te otvara 

15. sjednicu Gradskog vijeća grada Buzeta.  

Želim Vam dobru večer i zahvaljujem na dolasku na 15. sjednicu 8. saziva 

Gradskog vijeća Grada Buzeta, otvaram sjednicu te ću prije pojedinačnih pozdrava 

prema vama i predlaganja dnevnog reda kratko se osvrnuti na tekuće događaje 

između posljednje i ove sjednice vijeća. 

Sa žaljenjem moram opet konstatirati da se nalazimo u 238. tužnom danu rata 

na tlu Europe koji se vodi u Ukrajini, to je agresija regularne ruske vojske sa svojim 

vidljivim i prikrivenim saveznicima s glavnim i nizom pomoćnih ciljeva koji se kreću od 

aneksije što je moguće većeg teritorija te nama prijateljske, i vrlo slične u povijesnom 

smislu zemlje, do promjene geopolitičkih odnosa u svijetu s relativizacijom vrhunskih 

vrijednosti na kojima počiva Europska unija ili zapadni civilizacijski politički prostor.   

Zebnja, neizvjesnost, strah, zabrinutost, strepnja, tjeskoba, da ne nabrajam 

dalje slične psihološke odrednice narušenog mentalnog zdravlja ljudi diljem svijeta 

koje su se pojačano pojavile u aktualnoj pandemiji koronavirusom - nažalost, ne 

posustaje zaraza čovječanstva s pripadajućim uvjetovanim bolestima - nadovezale 

su se druge egzistencijalne opasnosti nastale ovim beskrupuloznim i nepotrebnim 

ratom u režiji zemlje koja ima sve uvjete da bude bogata i demokratska, a ne 
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autokratska sila, nabrojat ću samo osnovne posljedice opasnosti koje nam otvoreno i 

vidljivo prijete: teški inflacijski pritisak, pad standarda, prijetnja siromaštvom i 

energetskom oskudicom te nesagledivim posljedicama ukoliko se stravične prijetnje 

samo djelomično ostvare, neću ih izreći, nadam se da se dodatni pesimističan razvoj 

događaja neće ostvariti, a sve je moguće, kao što znamo iz svakodnevice koja nas i 

u mirnodopskim uvjetima iznenađuje svojom nepredvidljivošću, sjetimo se npr. 

poplava na Buzeštini, a kamoli događaji zločina u uvjetima ratnih strahota kada 

iracionalnost i surovost dolazi do izražaja.  

Ovo što Vam želim reći je to da se nadam da će razum glavnih aktera ove 

kompleksne geopolitičke situacije rezultirati skorim pravednim mirom, nikako s 

klicama budućih sukoba, niti na uštrb interesa Ukrajine.   

Mi kao gradski vijećnici, gradonačelnik te ljudi koji čine javnu gradsku upravu u 

najširem smislu te riječi, ne možemo puno učiniti, osim biti solidarni prema svim 

žrtvama bilo kojeg pa i ovog ratnog nasilja, te u tom smislu, referiram se na 

prethodno izrečeno, organizirao sam tri sastanka sa željom da se političke strasti na 

Buzeštini smire te jedni drugima pružimo ruku prijateljstva ili neophodnog povjerenja 

u želji za ostvarenjem poštene i kreativne suradnje, uvažavanja različitosti koje 

nas identitetski definiraju, a u biti one čine bogatstvo ljudske raznolikosti u dekoru 

višestranačja, naspram unificirane i krute jednoobraznosti jednopartijskog društva.  

  Prvi sastanak je organiziran u hotelu "Fontana" s 

potpredsjednicima gradskog vijeća g. Vedranom Majcanom i g. dr. Elvisom 

Černekom, naša zajednička poruka svima u vijećnici je da pokušamo što je više 

moguće iskoristiti dobre, provjerene dobiti i vrijednosti koje proizlaze iz kulture 

dijaloga prožet argumentima u raspravi, ne savjetujemo potencirati osobne 

antagonizme i političku isključivost bilo koje vrste, što ne znači da želim autocenzuru 

ili potiskivanje stavova u slobodi govora, apeliram na odgovornost za bilo koji 

izrečenu riječ iza koje treba stajati razumljivo i razumno objašnjenje, a ne populistički 

obračun sa svim ideološkim ili intelektualnim neistomišljenicima. 

  Drugi sastanak organiziran je u suradnji s gradonačelnikom g. Damirom 

Kajinom na kojem su bili predstavnici kluba NL / SDP g. Nenad Šćulac, g. Vedran 

Majcan i ja, te vijećnica koja podržava rad gradonačelnika gđa. Dubravka Črnac 

Dujanić. 

  Dogovorena je, upravo zato što nas, po procjenama poznatih i etabiliranih 

svjetskih i hrvatskih ekonomista te političkih analitičara, očekuje ekstremno 

neizvjesna i dramatična 2023. godina, stalna koordinacija gradonačelnika i 

koalicije NL / SDP koja je trebala biti uspostavljena odmah nakon izbora, nažalost 

nije, ali bolje ikad nego nikad, a kao osoba koja teži stalnom demokratskom 

usavršavanju nemam ništa protiv međustranačke koordinacije u koju bi bio uključen i 

IDS, svima nama treba biti u interesu razvoj Buzeta, nikakvi negativni elementi 

naših karaktera koje svi posjedujemo u većoj ili manjoj mjeri, i drugi interesi u ovom 

trenutku teške globalne krize ne smiju prevladati zdravi razum koji nam govori da na 

korektan i najekonomičniji mogući način zgotovimo sve planirane projekte u ovom 

mandatu na ponos cijele Buzeštine. 
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  Nije vrijeme za sukobe, put koji smo prošli u ovih godinu i pol dana je trebalo 

proći, upoznali smo se međusobno, učimo iz tog iskustva, izvucimo zaključke, 

vrijeme ja za kvalitetne odluke, a neke teške treba uskoro donijeti od turističkih 

resorta na Humštini, izmjena prostornog plana, komunalne naknade, analiza stanja 

urbaniziranih područja, ekološkog monitoringa, cestovne infrastrukture, ulaganja u 

sportsku i stambenu infrastrukturu, posla je toliko puno da jedino, ako budemo imali 

više povjerenja jedni u druge možemo uspjeti, individualne akcije osuđene su na 

propast, ovo nije prostor za samoisticanje i samohvalu, ovo je trenutak kada svi mi 

pokazujemo odgovornost prema zajednici, a da pritom nitko nam ne može i neće 

oduzeti mogućnosti propitivanja, analize i studioznosti kojoj kao koalicija NL / SDP 

težimo, a pritom želeći dobre rezultate svima u ovoj gradskoj vijećnici iz drugih 

političkih platformi. 

  Treći sastanak održan je jučer, koalicija NL / SDP je pozvala gradonačelnika 

na razgovor, tražeći objašnjenja u kadrovskim promjenama u nadzornom odboru 

gradske komunalne tvrtke "Park" i upravnom vijeću "Doma za starije i nemoćne 

osobe, te mu izrazili nezadovoljstvo jednostranim odlukama. 

  Iz činjenica koje sam gore istaknuo, ne želimo dodatno dramatizirati ovu 

situaciju, poštujemo i njegova objašnjenja, potvrđena je koordinacija, a do sljedećeg 

proračuna bit će definitivno vidljivo hoćemo li uspjeti organizirati sve procese u gradu 

od proračuna, plaća, koeficijenta zaposlenika u javnom gradskom sektoru o čemu će 

na ovoj sjednici govoriti ispred koalicije potpredsjednik vijeća g. Vedran Majcan i 

predsjednik kluba g. Nenad Šćulac do preduvjeta za realizaciju svih planiranih 

investicija kojima grad Buzet dobiva novu estetsku, urbanističku, sportsku ili 

komunalnu dimenziju.  

 Predsjednik vijeća Davor Prodan pozdravlja i zahvaljuje se novinarki Glasa 

Istre gđi. Gordani Čalić Šverko na dolasku na sjednicu te na redovitom praćenju 

sjednica Gradskog vijeća, pozdravlja gospodina Branka Bašića predsjednika 

Sportske zajednice grada Buzeta. U nastavku konstatira da je komunalni redar 

gospodin Korado Rehak odsutan, te iznosi ohrabrenje za njegov skorašnji dolazak  

na Gradsko vijeće i podnošenje izvješća. Pozdravlja isto tako i snimatelje ove 

sjednice gospodina Merlaka i gospodina Jovanovića, napominje kako je u početku 

bilo tehničkih poteškoća, no da su poteškoće otklonjene te da je sada omogućeno 

normalno praćenje sjednice uživo. Isto tako pozdravlja i ostale  pratitelje ove 

sjednice. Nadalje, predlaže slijedeći dnevni red, koji i čita radi pratitelja a napominje i 

kako su isto vijećnici već dobili. 

 Predlaže slijedeći  

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 31. 

kolovoza 2022. godine. 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvješća Sportske zajednice Grada Buzeta za 2021. godinu. 

3. Razmatranje Izvješća o radu komunalnog redara za 2020. i 2021. godinu. 
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4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti 
za I. Izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet. 

5. Pitanja i prijedlozi. 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju 

Proračuna Grada Buzeta za 2022. godinu. 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju: 

a) Polugodišnjeg izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za 
razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine, 
b) Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje srpanj-rujan 
2022. godine.                        

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 
gradonačelnika Grada Buzeta za razdoblje siječanj - lipanj 2022. godine. 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 
Buzeta za 2022. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 
a) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2022. godinu 

b) II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2022. 

godinu 

c) II. Izmjene Programa javnih potreba u obrazovanju za 2022. godinu 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2022. godinu 

e) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 

f) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2022. godinu 

g) II. Izmjene programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

h) II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu 

i) II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu 

j) II. izmjene i dopune Programa poticanja poduzetništva i poljoprivrede u 2022. 

godini 

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu 
potrošača javnih usluga Grada Buzeta.  

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o imenovanju članova Savjeta za 
zaštitu potrošača javnih usluga Grada Buzeta. 
 

Napominje, kako se podpredsjednik Gradskog vijeća dr. Elvis Černeka ispričao 

na nedolasku na sjednicu zbog bolesti. Nakon izvršene prozivke, predsjednik vijeća 

konstatira kako je ukupno prisutno dvanaest od trinaest izabranih vijećnika, i da za 

valjano donošenje odluka potrebno sedam glasova.   

  
 Prelazi se na Dnevni red sjednice 
 

TOČKA 1.  
Usvajanje zapisnika s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 31. 

kolovoza 2022. godine 

 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno sa 12 glasova 

„Za“ donosi se slijedeći  
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ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 31. 

kolovoza 2022. godine. 

TOČKA 2. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvješća Sportske zajednice Grada Buzeta za 2021. godinu. 

 

 Branko Bašić, predsjednik Sportske zajednice Grada Buzeta podnosi izvješće. 

Navodi kako se neće iznositi detalje, s obzirom da su vijećnici isto dobili u 

materijalima, već da ima namjeru dati svoj neki kratki osvrt na izvješće. Prošle godine 

su održane dvije redovne i jedna izborna skupština, novi članovi izabrani su u rujnu 

prošle godine, Mario Sirotić bio je zaposlen na funkciji glavnog tajnika dok su ostali 

članovi volonteri. Sirotić odlazi u mirovinu u srpnju 21. volontira do rujna iste godine, 

radi održavanja Buzetactive i izbora sportaša. Sportska zajednica broji 23 kluba u 

kojima su učlanjeni 1135 člana a aktivnih je 941 član. Prošla godina bila je obilježena 

odgađanjima natjecanja zbog epidemije, ali i u takvim uvjetima neki su klubovi 

sudjelovali u natjecanjima i postizali zavidne rezultate. Potrebno je ovdje spomenuti 

rukomet u mlađim kategorijama i seniorskim, te tekvando i boćanje u mlađim 

kategorijama. Potrebno je ovdje izdvojiti i organizaciju brdske utrke Buzetski dani 

koja se odvija u kontinuitetu od 1982. godine., bila je odgoda proglašenja sportaša za 

rujan ove godine, navodi kako je po peti puta organiziran Buzetactive, Financijski 

prihodi iznose 871 tis.481 kuna, od toga na grad Buzet se odnosi oko 867 tis. kuna, i 

nadalje iznosi detaljno prihode, rashode, donacije, prenašanja sredstva iz 

financijskog izvješća. Zaključuje kako je prošla godina bila teška, klubovi su radili sa 

smanjenim kapacitetom, trudili su se da i u takvim uvjetima održe i treninge, utakmice 

i natjecanja. Navodi kako bi s ovom raspravom želio dobiti odgovore na pitanja u 

pogledu sportske dvorane u kojoj je fazi obnova, koji su rokovi dovršetka i opseg 

radova. Nadalje, navodi kako je potrebna nova dvorana, da obnova postojeće neće 

riješiti probleme. U nastavku iznosi problem proračunskih sredstava koja su mala i 

nezadovoljavajuća i bilo bi potrebno da se vrate na sredstva koja su bila u proračunu 

za 2018. godinu, napominje kako bi se ta sredstva koristila neovisno o bodovanju, za 

sve sportaše, i u nastavku navodi koji su to troškovi. Predlaže da se problemi 

rješavaju dio po dio, svake godine nešto. Nastavlja iznosi mišljenja u svezi utrke 

Buzetski dani, kako je potrebno iznaći više sredstva s obzirom na rang same utrke i 

sve šta to nosi, i navodi  nastavku kako bi zapošljavanje profesionalnoga tajnika bilo 

potrebno kako bi on dnevno bio na raspolaganju a ne povremeno i da bez njega nije 

moguće odradit sve na potrebitom nivou, stoga apelira da se u proračunu za iduću 

godinu iznađu sredstva za zapošljavanje profesionalnog tajnika. 

 Otvara se rasprava. 

 Gradonačelnik Damir Kajin – navodi kako se slaže sa gospodinom Bašićem 

kako je potrebno zaposliti tajnika ali navodi da isto nije do njega. Iznosi kako je do 

2002. godine u zajednici bilo ukupno osam klubova, auto klub, rukometni klub, 

tekvando klub itd., a da ih je danas u zajednici ukupno 23 kluba., što, kako navodi 

iziskuje velika financijska sredstva, a s druge strane ti klubovi ostvaruju zavidne 
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sportske rezultate te ih je potrebno osnažiti i istima se radovati. Za Sportsku 

zajednicu je osigurano ukupno 871 481 kuna, aktivnih članova ima 941 odn. svih 

zajedno 1100 članova koji u odnosu na ukupno stanovništvo predstavlja zavidan broj. 

U nastavku govori da je sponzorstvo sportu doprinijelo u iznosu od 1 mil. i 300 tis. 

kuna i predstavlja ogromni napredak u osiguranju sredstava. Navodi podatke iz 

izvješća kako najviše novaca ide Rukometnom klubu, Nogometnom klubu itd. 

nadalje, objašnjava šta se čini na unapređenju sporta, povući sredstva u iznosu od 

500 tis. kuna za teren ispred Srednje škole, sa Šparom se dogovara za sportsku 

infrastrukturu 900 tis. kuna, jer su ušli na taj prostor, najavljuje kandidiranje turističke 

zone Most, izradio se projekt obnove dvorane, čeka se veljača/ožujak slijedeće 

godine da se kroz NPO kandidira i taj sadržaj, kompletna rekonstrukcija dvorane 

iznosi oko 4 mil. kuna sa fotopanelima itd. Navodi kako je razgovarao s ministrom 

Fuchom, i članom Olimpijskog odbora Matešom kako bi se omogućili i neki novi 

sadržaji. Napominje kako ništa nije sigurno dok ne dođu „novci“, ima se u planu dva 

nova dječja igrališta itd. Nadalje iznosi, da je u tijeku izrada novog prostornog plana 

pa bi bilo potrebno se dogovoriti oko lokacije i kako bi nova dvorana, koja bi 

zadovoljila potrebe ovoga grada procijenjena na iznos od oko 50 mil. kuna i 

objašnjava kako je isto u ovim uvjetima gotovo nemoguće realizirati i u slučaju da se 

sufinancira u iznosu od 60%. Zahvaljuje se i čestita članovima zajednice na 

postignutim rezultatima, iznosi kako su njihova postignuća ujedno i promocija 

Buzeštine. 

 Majcan Vedran – pozdravlja sve prisutne i zahvaljuje se gospodinu Bašiću na 

podnesenom izvješću. Napominje kako je intencija traženja izvješća o radu Sportske 

zajednice bila da se šira javnost upozna sa njezinim radom, kako je to mogućnost da 

se vidi šta koga muči, koji su problemi i da se dodatno pažnje obrati na sport. Navodi 

kako je to dobar primjer kako bi se problemi iznesli i pokušalo iste riješiti. Slaže se sa 

navodima iz izvješća, izražava žaljenje šta su ta proračunska sredstva niska odn. za 

velika povećanja neće biti mjesta ali će se u nadolazećim mjesecima, kada će se 

kreirati proračun, pokušati naći mjesta za bar neka povećanja kako za sam sport tako 

i za zapošljavanje tajnika. Navodi ukoliko je tajnik nužan za operativni dio sporta, 

svakako bi trebalo raditi na tome da se zaposli. Nadalje, iznosi kako se na 

problematici vezano uz tzv. sportska pitanja radi puno, vidi se napredak u odnosu na 

prethodno razdoblje, iznosi kako je u zadnjih godinu dana dovedeno dosta projekata 

pripremnih za realizaciju, najbliže k tome je uređenje betonskog igrališta ispred 

Srednje škole dano ne samo rekreativcima već i ostalima građanima na korištenje,   

da kvalitetnije koriste taj sportski sadržaj, primjećuje kako se gradonačelnik nije 

dotakao pitanja Cestarske kuće i navodi kako je i to pitanje bilo blizu realizacije kako 

bi istu dobio Auto klub, navodi kako se nada da će se isto uskoro realizirati. Što se 

tiče sportske zone Most, navodi kako nema saznanja koliko je ovo pitanje 

iskomunicirano sa sportskom zajednicom, ispričava se i navodi kako se to zove 

turističko sportska zona Most, i predlaže da se sportska zajednica uključi u isto, 

napominje kako bilo bi dobro da ono šta se planira da se i realizira, u slučaju da na 

Natječaju prođe, ali i ako ne prođe, kako navodi, imalo bi se projekt kako bi se takva 

zona trebala urediti. Postavlja pitanje da li bi ova lokacija bila povoljna i za gradnju 

nove dvorane, a ukoliko nije navodi kako bi bilo potrebno definirati novu lokaciju i 

kako grad Buzet ima takvih lokacija nekoliko, vodeći brigu o blizini centra i npr. Da je 

zemljište u vlasništvu grada, pa iako se nema tih 50. mil. imamo prostorno plansku 
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dokumentaciju u kojoj je predviđena sportska dvorana, da se na toj lokaciji želi 

izgraditi ista i da se ide k izradi idejnog projekta i sl. u nastavku spominje i dom u 

Vrsaru, u širem kontekstu objašnjavajući isto s time da bi isto bilo nužan preduvjet 

sportskog sadržaja škole plivanja i dodatno bi se time obogatilo buzetski sport. 

Zaključuje kako se o sportu u posljednjih godinu dana puno priča i izražava nadu u 

realizaciju ako ne svega onda bar dijela planiranoga, i da će Buzet i nadalje imati 

jednu lijepu sportsku priču. 

 Pročelnica Anica Milković Grbac – navodi kako je dogovorena izrada glavnog 

projekta cjelokupne energetske obnove dvorane i objašnjava kako isto znači 

kompletna obnova pročelja, zamjena stolarije, rješavanje sustava grijanja i hlađenja 

na ekonomičniji način, izgradnja najvjerojatnije fotopanela, tako da bi se već ovima 

dodatno smanjili troškovi održavanja, isto bi stajalo između 4 i 5 mil kuna. Nadalje, 

iznosi kako bi lokacija nove dvorane na prostoru nasuprot Osnovne škole bila 

najbolja lokacija prema svim kriterijima, pa bi istu bilo potrebno rezervirati za tu 

namjenu. Navodi još i lokaciju nasuprot autobusnog kolodvora prema Sv. Martinu, 

koja bi se isto tako u prostornom planu mogla rezervirati za tu namjenu. 

 Davor Prodan – zahvaljuje se na izlaganju, najavljuje i daljnju suradnju s 

Sportskom zajednicom, kao i sa ostalim segmentima društva od kulture pa nadalje, 

navodi kako su izvješća potrebna kako bi se da se šira zajednica upoznala sa radom, 

navodi sve projekte koji su najavljeni za realizaciju. Izražava zadovoljstvo iznesenim i 

podržava rad na tome. Spominje kako će se tražiti obnova travnjaka i rekonstrukcija 

atletske staze na nogometnom igralištu te zajednički sastanak zainteresiranih strana, 

šta se tiče nogometa, kako bi se iznašlo pravo rješenje. Predlaže da se za 

eventualne projekte koje se imaju namjeru realizirati, napravi prezentacija za širu 

javnost kako bi ista bila upoznata. Čestita sportašima na postignutim rezultatima. 

 Nakon rasprave jednoglasno se uz 12 glasova „Za“ donosi slijedeći  

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća 

Sportske zajednice Grada Buzeta za 2021. godinu. 

 

TOČKA 3.  

Razmatranje Izvješća o radu komunalnog redara za 2020. i 2021. godinu 

 
 Predsjednik vijeća Davor Prodan navodi kako je očekivao da će izvješće 
podnijeti komunalni redar gospodin Korado Rehak, nadalje spominje i da visina plaće 
komunalnog redara nije primjerena za posao koji obavlja, izražava ohrabrenje za 
nastavak suradnje odn. podnošenja izvješća kao i sa drugim sudionicima poput 
sportske zajednice, kulture i drugih. Moli da pročelnica Anica Milković Grbac kao 
njegova nadređena podnese izvješće. 

Pročelnica Milković Grbac Anica navodi kako je komunalni redar imao namjeru 
podnijeti izvješće na Odboru za prostorno planiranje, promet i komunalno 
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gospodarstvo, koje se jučer trebalo sastati, ali se nije sastalo zbog spriječenosti 
članova. Na sastanak je bio pozvan komunalni redar i pravnik radi Odluke o 
komunalnom redu i pročelnica za financije. Pročelnica navodi kako je u izvješću 
kojega su vijećnici dobili, dani najosnovniji poslovi koje obavlja komunalni redar, 
nadzor nad provođenjem Odluke o komunalnom redu, Odluka o uvjetima i načinu 
držanja kućnih ljubimaca, korištenje javnih površina i drugih nekretnina i postavljanje 
privremenih objekata, održavanje raznih manifestacija, postavljanje oglasnih ploča, 
reklama, nadzor nad provedbom Odluke o nerazvrstanim cestama u dijelu koji se 
odnosi na izvanredne prijevoze, dozvole za prekopavanje javne površine, 
prometovanje uslijed izvođenja građevinskih radova, nadzor temeljem Zakona o 
građevinskoj inspekciji, nadalje navodi kako naše područje nema slučajeva tzv. divlje 
gradnje pa se ovaj dio nadzora odnosi na ruševne objekte, objekte čiji vlasnici nisu 
poznati, objekti koji nisu održavani i predstavljaju najveći problem i na taj se dio 
odnosi najveći dio angažmana komunalnog redara. U nastavku iznosi kako se dio 
poslova komunalnog redara odnosi na koncesionara dimnjačarske službe, 
koncesionar obavlja poslove dimnjačara po Ugovoru o koncesiji sa Gradom Buzetom 
koji za ovu godinu iznosi 24 tis. kuna, nadalje komunalni redar obavlja i drugi niz 
aktivnosti koje nisu u opisu nijednoga radnog mjesta pa ih on obavlja, kao šta je 
suradnja s veterinarskom ambulantom Poreč vezano za zbrinjavanje ne zbrinutih 
životinja, zbrinjavanje lešina i provođenje mjera dezinsekcije i deratizacije. Navodi u 
nastavku kako je plaća komunalnog redara skora na razini minimalne plaće u RH. 
Navodi u nastavku, kako u svezi javne rasvjete isto tako komunalni redar obavlja dio 
poslova, odn. kako je Grad Buzet u sustavu ekomisa i gdje građani mogu prijaviti i 
druge komunalne probleme poput otpada i sl., tako i ne funkcioniranje javne rasvjete, 
napominje kako građani šalju prijave, kako je taj sustav korišten, navodi kako je ovo 
priložila uz prvo izvješće koje je vijećnicima dostavljeno. Objašnjava kako grad nema 
službeno ugovoreni nadzor nad uslugom održavanja javne rasvjete jer bi takav 
nadzor koštao više od same usluge održavanja, već se osoba koja je izvršila prijavu  
po otklanjanju nedostataka kontaktira radi provjere obavljenog. 

Predsjednik vijeća moli snimatelje da poprave zvuk, kako bi prijenos bio 
kvalitetniji, s obzirom da se javljaju gledatelji da emitiranje nije dovoljno razumljivo.  

Pročelnica Milković Grbac Anica nastavlja, kako je naplaćeno i dio kazni 
nakon višekratnih upozorenja, iznos kazni u naplati iznosi nekih 4 tis. kuna, nadalje 
navodi kako su kazne iznimka a ne pravilo i nisu česte. Navodi da najveći troškovi uz 
higijeničarsku službu, te detaljno objašnjava šta to točno znači, da su ti troškovi oko 
100 tis. kuna godišnje i drugi veliki problem su ruševine koje predstavljaju višestruki 
problem prvi dio je imovinsko pravni, poznati vlasnici manji problem nepoznati 
vlasnici puno veći problem i a najveći problem su nepoznati vlasnici čije se 
nekretnine nalaze u nizu drže sa postojećim objektima koji su održavani i 
predstavljaju ugrozu za te održavane objekte, za svaku  intervenciju koja je nužna a 
kako navodi bilo ih je nekoliko kako bi se i sam grad zaštitio od nekih daljnjih sudskih 
postupaka, npr. samo nalaz  vještaka i procjena iznose 150 tis. kuna na više, navodi 
kako se u nekim situacijama mora angažirati i statičar šta dodatno poskupljuje cijeli 
postupak. Predlaže da se o svemu ovome razmisli, da li će se ići dalje, da li će se 
financijski ići dalje u tom smjeru i pomalo te ruševine skinuti s dnevnog reda, gdje su 
vlasnici poznati tu se može i sudskim putem poduzimanje nekih hitnim mjera ukoliko 
se ugrožava javnu površinu, problem kako navodi su ovi drugi slučajevi odn. tamo 
gdje su vlasnici nepoznati. Grad je u ovom proračunu planirao oko 100 tis. kuna u 
proračunu za ovu namjenu, ali s obzirom na odron koji se je dogodio u starom gradu 
otkinuti zid kod vatrogasnog doma i kasnije Baštion, ta su sredstva za ovo 
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prenamijenjeni. Napominje, kako će se druge godine morati iznaći sredstva za ovu 
namjenu a u skladnu Zakonu o vlasništvu i drugim stvarnim pravima, predlaže da se 
ipak ide prema sudu da predloži poduzimanje hitnih mjera je proračun grada to ne 
može podnijeti. 
 Vedran Majcan – izražava žaljenje što komunalni redar nije na ovoj sjednici s 
obzirom na to da je to izvješće njegovo, da bi to bila prilika da s njim popriča, da se 
otvori komunikacija da se vidi na koje probleme nailazi, šta ga tišti, koje su 
mogućnosti za njegov daljnji rad i izražava nadu da će se na slijedećim izvješćima 
pojaviti. Navodi kako je podneseno izvješće presjek onoga što komunalni redar radi, 
kako prema Zakonu imaju veliki djelokrug poslova koja obavljaju, a uzimajući u obzir 
da je područje grada Buzeta ogromno 165 km kvadratnih, postavlja se pitanje da li je 
to uopće posao samo za jednu osobu, predlaže da se razmišlja u pravcu pojačanja 
toga dijela odjela. Nadalje, navodi kako je plaća komunalnog redara mala, možda 
kako navodi i najmanja u Istri, te navodi kako će se u budućem vremenu nastojati 
ovu nepravdu ispraviti i adekvatnu plaću za ovo radno mjesto propisati. Nadalje, 
osvrće se na problem držanja kućnih ljubimaca, navodi kako Zakon primorava grad 
da zbrinjava pse i mačke lutalice, no kako se radi o velikom iznosu od 100 tis. kuna, 
predlaže drugu varijantu da npr. sam grad osigura zbrinjavanje istoga ili izgradnju 
jednog takvog skloništa i u kojem bi se npr. zaposlili dijelom i umirovljenici. Navodi 
kako bi bilo dobro da komunalni redar prisustvuje svojim izvješćem na sjednicama 
gradskog vijeća, kako bi se svi upoznali s problematikom kojom se on bavi. 
 Gradonačelnik Damir Kajin – navodi kako komunalni redar uživa njegovo puno 
povjerenje, napominje kako je plaća minimalna i sramotna, mjesečno ne iznosi više 
od 5400 kuna, upoznat je sa radom komunalnog redara i zadovoljan je njime i smatra 
kako je neophodno da se plaća odn. osnovica podigne kako bi se ljude u gradskoj 
upravi zadržalo. Smatra kako je azil za životinje kojeg grad plaća preskup, napominje 
kako je razgovara s nadležnima da se ta cijena smanji za nekih 15 tis. kuna, ali 
sumnja da će tako na kraju i biti. Smatra da je to preveliki novac za takvo nešto. 
Nadalje navodi kako sumnja da bi grad sam mogao organizirati azil za životinje, s 
obzirom da je za isto potrebno stručno osoblje. Nadalje, na pitanje ruševina navodi 
kako je to skup i dugotrajan postupak. Iznosi da u izvješću stoji da je bilo 216 
intervencija u godinu dana i zaključuje da  komunalni redar maksimalno korektno 
obavlja svoj posao i zahvaljuje se vijećniku Majcanu na iznošenju informacije kako je 
plaća komunalnog redara grada Buzeta najmanja u Istri. 
 Nenad Šćulac – zahvaljuje na podnesenom izvješću i iznosi kako podržava 
sve što je vijećnik Majcan iznio, i izražava zadovoljstvo da će se i ovoj temi 
raspravljati na ovoj sjednici. Izražava žaljenje što komunalni redar nije prisutan i 
navodi kako su ova izvješća važna, očekuje da će slijedeće godine i Turistička 
zajednica podnijeti izvješće pa da će biti prilike i o tome raspravljati. Šta se tiče 
komunalnog redara, smatra, a dodaje kako vidi da se i većina prisutnih slaže s njim, 
da je površina grada Buzeta velika i da jedan komunalni redar ne može pokriti cijelo 
područje, navodi kako u izvješću stoji jasno koje propise mora u svojem radu 
primjenjivati zaključuje, popis njegovih zaduženja od nadzora otpada do nadzora 
gradnje, ceste, kućni ljubimci, javna rasvjeta, reklame, zelene površine i svi znamo 
da jedan čovjek to ne može sam raditi, i kada se ocjenjuje rad komunalnog redara 
neophodno je to uzeti u obzir. Smatra kako je ne samo u našem gradu, već i u cijeloj 
zemlji komunalno redarstvo zapostavljeno, s obzirom na širinu posla koja se obavlja, 
kada se pojavljuju problemi poput bespravne gradnje tamo gdje je ona bujala, onda 
se očekuje od komunalnih redara da stvari rješavaju, a za to niti imaju ovlasti niti 
mogu to sami rješavati, a kad problem eskalira to onda svi vide. Iznosi, kako je 
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prilikom donošenja Zakona o kom. redarstvu čak bio jedan od prijedloga da kom. 
redari nose oružje, kako bi se branili na terenu, ovaj primjer navodi kako bi se vidjelo 
u kakvim se situacijama često nalaze u provođenju propisa, tako da uvijek postoji 
neka ravnoteža dobru ili lošu između potrebe za postupanjem i nekakve želje vlasti 
da se ne postavlja represivno prema svojim građanima. Nadalje navodi kako je 
posao komunalnog redara zahtjev i osjetljiv, a pogotovo kada je jedan sam čovjek u 
obavljanju svih tih poslova. Ističe kako mu je u ovom izvješću najzanimljivije bilo 
vidjeti veliki broj intervencija vezanih za javnu rasvjetu, oko 40% radnog vremena 
odnosi se na taj dio praćenje koja rasvjeta radi ili ne radi, smatra kako taj dio posla 
ne bi trebao obavljati komunalni redar ili barem ne u tolikom postotku, navodi kako bi 
komunalni redar trebao biti „oči i uši grada“ na terenu, prvi koji bi trebao biti vani, prvi 
uočiti bespravnu gradnju, odloženi otpad, oštećenu prometnicu itd. i zato je navodi 
kako je ovo izuzetan broj intervencija, odn. da bi to bilo dvije do tri intervencije svaki 
drugi dan, predlaže da se i o tome razmisli. Primjećuje da je puno veći broj 
intervencija bio u 2020. godini u odnosu na 2021. godinu. Nadalje, iznosi kako će o 
plaći komunalnog redara govoriti u dijelu koji se odnosi na proračun i smatra kako bi 
bilo dobro da se ta služba ojača, jer će se na taj način puno stvari prevenirati, što bi 
doprinijelo tome da se brže i lakše riješe pojedini problemi ako bi se na vrijeme imalo 
informaciju. Napominje kako i nepogode, poput ove koje se nedavno dogodila, veliki 
broj odrona i sl. događa se zato šta su u lošem stanju odvodi, začepljeni kanali i sl., 
pa smatra da bi aktivnijem praćenjem terena smanjilo broj problema odn. šteta za 
koje je potrebno vremena i sredstava za sanaciju. Na kraju izražava podršku radu 
komunalnog redara, smatra da prekršajni nalozi i sl. dolazi u obzir, ali svakako 
najvažnija je prevencija koja se provodi stalnim boravkom na terenu i izražava 
mišljenje kako se nada da će se ova služba ojačati ukoliko to bude moguće. 
 Pročelnica Anica Milković Grbac – navodi kako glede pitanja higijeničarske 
službe ne misli kako će se troškovi smanjiti, već se troškovi mogu smanjiti ako se 
ubrza udomljavanje, pa se razmišlja da se na službenoj stranici grada Buzeta, s 
obzirom da je to stranica koja se najčešće „klika“, da sa strane bude neki „link udomi 
me“, jer će se tako brže biti vidljivo i prihvatljivo onome tko planira uzimati kućnog 
ljubimca nego da gleda veterinarsku ambulantu Poreč npr. smatra da bi se na taj 
način, smanjenjem brojem dana boravka u tom prihvatilištu kućnih ljubimaca, moglo 
uštediti. Napominje, kako bi ulaganja u vlastito sklonište inicijalno bilo veliko, 
skloništa u to vrijeme prije toliko godina  radili gotovo svi gradovi u IŽ, navodi kako 
nije upoznata s pojedinostima s obzirom da u to vrijeme nije bila uključena u to i 
napominje kako bi kolega Šćulac to bolje znao, tako da je grad Buzet jednokratnim 
ulaganjem osigurao pet tzv. bokseva za životinje s područja grada Buzeta. U 
nastavku objašnjava kako je to bilo, kako je svaki grad uzeo nekoliko bokseva za 
sebe, to je bilo prije nekih šest, sedam godina. To bi bilo isto tako jedno veliko 
infrastrukturno ulaganje i uz to veliki „suport“ veterinarske službe i svega popratnog 
šta uz to ide. Nadovezuje se na izlaganja prijašnjih sudionika rasprave, navodeći 
kako se popis poslova komunalnog redara svake godine povećavaju, kako je na 
početku bilo potrebno pratiti svega par Odluka a da je sada sve veći broj propisa koje 
treba pratiti i provoditi. Navodi primjer u provedbi nadzora građevinske inspekcije, 
kada se isto provodi uz puno nejasnoća u granicama postupanja i sl. vezano uz 
nadzor javne rasvjete, navodi kako kom. redar ne provjerava to  fizički na terenu, već 
se nazove osobu koja je prijavila kvar s obzirom da je ista u tablici navedena kao 
kontakt, provjeri da li je popravljena i isto se kontrolira kada je fakturirano. Slaže se 
da bi taj dio poslova mogao odraditi i stručni suradnik za graditeljstvo i gradnju u 
nadležnom uredu.  
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 Vedran Majcan – nadovezuje se na pitanje držanja pasa i kako je isti problem 
prisutan već dugi niz godina, još u vrijeme kad je gosp. Činko bio komunalni redar. 
Apelira, na neodgovorne vlasnike koji ne čiste za svojim psima. Napominje, kako je 
ovaj  problem stalno prisutan primjećuje da je u posljednje vrijeme još i više izražen,  
navodi ako se ta nekakva stega ne drži, sklizne u neki nered. Predlaže da se razmisli 
na koji način bi se vlasnike više primoralo da se drže pravila i brinu za kućne 
ljubimce, pogotovo u centru grada, iznosi kako se o istome pričalo i na sastanku sa 
članovima MO Buzet, kako bi se moglo odrediti jedno područje, koje bi bilo ograđeno 
kao npr. park za pse, navodi kako su neki gradovi u Istri to već tako i riješili, npr. 
Grad Poreč. Napominje kako je o ovome već bilo riječi, predlaže da to bude prostor 
ispred veterinarske ambulante, gdje je nekada bio stočni sajam, smatra kako je to 
prostor grada, pa bi se na taj način moglo utjecati da se npr. može rastrčavati pse, da 
se tamo prlja itd. 
 Predsjednik vijeća Davor Prodan – navodi kako se o ovom izvješću ne glasa, 
kako se sve primjedbe kritike, savjeti i slično zapisnički unose i isto prosljeđuje na 
znanje nadležnima i apelira da se plaća komunalnog redara korigira.  

Zaključuje raspravu. 
 
  

TOČKA 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti 

za I. Izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet 
 
 

 Izvješće podnosi pročelnica Elena Grah Ciliga s obzirom da je ravnateljica 
Dječjeg vrtića „Grdelin“ Mirjana Matančić Salhoff spriječena zbog bolesti.  

U izvješću se navodi kako je osnova ovih izmjena pokrenuta radi primjene 
novog Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju koji je donesen u mjesecu 
svibnju ove godine i kojim je dan rok za usklađenjem u roku od šest mjeseci. Stoga je  
bilo je potrebno postojeće akte uskladiti sa novim Zakonom. Navodi kako je 
usklađena terminologija, donošenje kurikuluma jednom u pet godina, uvjeti koje 
moraju ispunjavati članovi upravnih vijeća od strane osnivača – članovi moraju imati 
najmanje završen preddiplomski studij i ne mogu biti djelatnici vrtića, ovlaštenja za 
donošenje predstavničkog i izvršnog tijela osnivača, ovlaštenja upravnog vijeća i dr.  
  Predsjednik vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 

 Rasprave nema te se jednoglasno sa 12 glasova „za“ donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  

Donosi se Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na I. Izmjene i dopune 
Statuta Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet 

 
 

TOČKA 5. 

Pitanja i prijedlozi 

 Predsjednik vijeća Davor Prodan upućuje vijećnicima poziv za postavljanje 
vijećničkih pitanja.  
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 Jerman Elena – pitanje upućeno gradonačelniku, pritužbe stanovnika starog 
grada Buzeta u vezi parkiranja, na koji način se isto misli riješiti? Problem turista i 
stanovnika starog grada. 
 Dubravka Črnac Dujanić postavlja slijedeća pitanja gradonačelniku: 1. Šta je 
učinjeno u Gradu Buzetu od prethodne sjednice Gradskog vijeća do danas? 2. 
Pitanje rješavanja odrona na cestama buzeštine? 3. Izgradnja nove Hitne službe? 
 Kristijan Jermaniš – postavlja pitanja upućena gradonačelniku i pročelnici Anici 
Milković Grbac: Navodi kako se po društvenim mrežama odmah objavi vijest da se 
neki kamion doveze na neko područje npr. na buduću zaobilaznicu, pa nastavno na 
to postavlja pitanje: 1. Koliko je Grad Buzet podnio zahtjeva za  građevinske dozvole 
i koji su to bili projekti, moli popis tih projekata i 2. pitanje odnosi se na nedavno 
poplavljene površine na području grada Buzeta, navodi kako se zahvaljuje 
komunalnom poduzeću Park d.o.o. i Istarskim cestama d.o.o. na hitnoj intervenciji 
kako bi se omogućila prohodnost, navodi kako na društvenim mrežama je objavljena 
informacija kako je uspostavljena prohodnost  ali zaključuje kako isto nije u 
potpunosti točno s obzirom da  prohodnost još uvijek nije uspostavljena u cijelosti, to 
govori kao svjedok s obzirom da živi na tom području. Navodi kako ima informaciju 
da su gradonačelnik zajedno sa predstavnicima Županijske uprave za ceste  obišli 
ceste na onim mjestima gdje je potrebno izvršiti proširenje kako bi se u potpunosti 
mogla osposobiti cesta, grad je uzeo obvezu rješavanja suglasnosti od vlasnika, pa 
postavlja pitanje u kojoj je fazi rješavanja ova problematika? U kojoj je fazi 
asfaltiranje dijela cesta koje je vodena bujica odnijela, gdje fale komadi ceste? 
Nadovezuje pitanje dalje, navodi kako je prošlotjedni sastanak sa Mjesnim odborima 
na temu rješavanja poljskih puteva, dogovor je bio da će se teren obići sa 
predstavnicima MO, procjeniteljima  i gradonačelnikom, do susreta još nije došlo, 
tako da MO čekaju odgovor gradonačelnika kada će do sastanka doći. Što se je po 
tom pitanju poduzelo? Nadalje, navodi kako funkcionira komunikacija MO sa 
gradonačelnikom, za prvi sastanak MO su bili obaviješteni, dok za drugi sastanak su 
znali samo oni koji su bili na prvom sastanku. 
 Kalčić Salopek Mura – postavlja pitanje upućeno pročelnici Anici Milković 
Grbac – u kojoj je fazi izrada urbanističko – prostornih planova? 
 Černeka Sandi – pitanje izbjeglica, kako se rješava njihov boravak na području 
Grada Buzeta? 
 Majcan Vedran – postavlja pitanje odrona i navodi kako dugotrajna suša a 
sada poplave ostavljaju prostora za dodatna pitanja, a kroz medije provlači se pitanje 
akumulacija, pa smatra da bi ovo vijeće i mjesne odbore trebalo aktivnije uključiti u ta 
pitanja, a ukoliko gradonačelnik zna nešto više, naglašava, kako bi bilo dobro da ta 
komunikacija bude intenzivnija po tom pitanju. Drugo pitanje odnosi se na pitanje 
Spara i rješavanje prostornog plana te postavlja još i pitanje u svezi revizije 
komunalne firme Parka d.o.o. Buzet.    
 Blagonić Michela – postavlja pitanje upućeno gradonačelniku, zašto nije 
obilježen Dan turizma, iako je isti obilježen u cijeloj Istarskoj županiji, i da li je novo 
Turističko vijeće doneslo plan rada, i da li će se održati Sajam tartufa? Koliko je 
izlagača predviđeno i koliki je proračun za tu manifestaciju. Nadalje, iznosi kako ima 
pritužbu, navodi kako je 19. rujna 2022. dobila email poruku u 17,20 koji je bio poziv 
na sastanak u svezi turističkog naselja u blizini Huma, za taj isti dan zakazan u 19 
sati, napominje kako je tu poruku vidjela kasnije i kako nije mogla prisustvovati 
sastanku iz razloga nepravovremena javljanja. Moli da se ubuduće iste situacije ne 
događaju. 
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Predsjednik vijeća Davor Prodan – napominje kako će se po ovom pitanju 
kasnije očitovati zajedno s pročelnicom Milković Grbac Anicom. 
       Šćulac Nenad – nastavlja se na izlaganje vijećnika Majcana, i to u pogledu 
pitanja retencija, velikih vodenih površina, primjećuje kako su planirane dvije retencije 
jedna na području Drašica (loša snimka) i dodatne četiri retencije, ako se ovo 
realizira napominje kako se o stazi sedam slapova ne treba ni razgovarat, jer ispada 
da bi time dio gornjeg toka rijeke Mirne bila potopljena, i tako to stoji već dvadeset 
godina u prostornim planovima. Ove godine dogodila se ekstremna suša, i 
novoizgrađenim bazenima itd. tako da bi situacija s pitkom vodom na području Istre 
mogla doći u pitanje, pa bi i pitanje gradnje odn. realizacije retencija došlo u obzir, 
ako se ubuduće misli imati četiri dodatna velika bazena, hraniti nekog drugog pitkom 
vodom, a kako bi sebi istovremeno išli na štetu, smatra da se oko toga treba puno 
aktivnije zauzimati. Apelira da se aktivno svi zainteresirani uključe u raspravu oko 
razmišljanja o četiri  velike retencije na gornjem dijelu toka rijeke Mirne. 
        Prodan Davor – upućuje pitanje pročelnici Anici Milković Grbac 1. kada 
započinje rekonstrukcija centralnog gradskog asf. igrališta 2. do kojeg datuma mora 
biti gotov projekt i ishodovana potrebna dokumentacija za prijavu na nacionalni 
natječaj za oporavak i obnovu Turističko sportske zone Most 3. pitanje upućuje 
gradonačelniku, kada se misli održati zajedničku radionicu s predstavnicima općine 
Lanišće i predstavničkog tijela grada Buzeta te predstavnicima nadležnog 
ministarstva/vlade po pitanju teritorijalnog spajanja  
       Gradonačelnik Damir Kajin – na pitanje parkiranja u starom gradu odgovara 
da će vijećnica Jerman dobiti pisani odgovor nakon dogovora sa Mjesnim odborom 
Buzet Stari grad u svezi ove problematike i načina rješavanja iste. Navodi kako je taj 
problem veliki i odnosi se na sve nas a ne samo na stanovnike starog grada, s 
obzirom da se tamo nalazi i katastar, povremeno sud itd. i dolaze turisti, pa je sve 
zajedno dosta kompleksno. Nadalje, navodi kako bi po njegovom osobnom mišljenju 
bilo najbolje kada bi se prostor starog grada očistio od parkiranja, bila bi dva 
parkiranja na lokaciji Mašimova škuja i na groblju, i to bi bilo riješeno na taj način, 
projekti koji se rade za aglomeraciju-projekti su gotovo spremni za vodospremu ispod 
Šotojorti, i na toj lokaciji moglo bi biti parkiranje za cca 50tak automobila. Za tu 
realizaciju biti će potrebno neko vrijeme i sredstva, jedino ako se uspije povući 
sredstva iz npo, tada postoji mogućnost brže realizacije. 

 U svezi odrona, navodi kolika je količina oborina pala u kratkom vremenskom 
razdoblju i kako je sreća šta se isto dogodilo noću, u protivnom bi dodatno izazvalo 
probleme, nastavlja s navođenjem podataka o količini vode na pojedinim lokacijama, 
kako je rijeka Mirna bila nalik bujičnom potoku i smatra kako toga nije bilo da bismo 
bili pretvoreni  u jezero.  Navodi kako je ponosan na sve šta se je po tom pitanju 
uradilo, drago mu je da je to i vijećnik Jermaniš primijetio, navodi tko je sve 
sudjelovao u sanaciji novonastalog stanja, napominje kako je najlošija situacija bila u 
Mjesnim odborima Krušvari, Svi Sveti i Vrh te Sovinjak. Nadalje, navodi kako je 
dijelom ova situacija i posljedica neodržavanja postojećega zemljišta. U svezi 
akumulacija, napominje da mu je poznato da se radi o event. akumulaciju Benčići,  i 
za još jednu lokaciju kako mu se čini na području grada Labina, a za ostale 
spomenute akumulacije nije upoznat, i da o nikakvim potopljavanjima nekih sela 
nema saznanja. Objašnjava kakva je situacija s vodom, zašto su akumulacije 
potrebne na tom području, a posebice vezano za sušna razdoblja tijekom godine. 
Navodi kako se razmišlja o nivou dizanja razine u Butonegi za svaga dva metra, i 
navodi da koliko mu je poznato županija može autonomno donijeti odluku o 
akumulacijama navodi kako će ovo vijeće biti upoznato s istim pravovremeno, 
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inicijativa je krenula prilikom zadnjeg boravka premijera u Buzetu, smatra kako se 
takvim projektima neće pristupiti realizaciji prije najmanje pet godina s obzirom da to 
veliki projekt koji iziskuje puno sredstva, ali napominje kako svakako postoji namjera 
da se u tom pravcu nešto desi. I opetovano naglašava, da koliko je njemu poznato 
radi se samo o jednoj akumulaciji na području naselja Benčići i na još jednoj lokaciji 
na području Labinštine odnosno područje Čepića. Pitanje hitne službe – odgovara 
kako vozilo hitne pomoći uskoro dolazi u IDZ Ispostavu Buzet, to vozilo ima cijenu od 
1 mil. i 300 tis. kuna, navodi kako niti jedna hitna služba u gradovima IŽ nema 
propisanih uvjeta za rad, pa očekuje da će biti dosta pritisaka od strane svih gradova 
za dobivanja sredstava za izgradnju nove hitne službe. Dijelom te troškove snosi 
županija, zaduživanjem i dio snosi pojedini radovi. Nadalje, navodi kako će se ako se 
osvoji rebalans proračuna za sve Mjesne odbore osigurati 200. tis. kuna, napominje 
kako su MO o istome obaviješteni i kako će ta sredstva i sredstva koja već MO imaju 
biti moguća sanacija lokalnih puteva. Nadalje, odgovara da je u posljednje vrijeme od 
zadnjeg vijeća do danas učinjeni pomak uvođenjem novih autobusnih linija preko 
Autotransa, iako su najveći korisnici migranti, sanacija više cestovnih puteva javna 
rasvjeta-paneli za korisnike, igrališta, odvodnja riječke ulice ugovori su u tijeku 
potpisivanja, obnova crkve sv. Jurja, obnova crkve sv. Bartola, navodi kako se sve 
manifestacije od Subotine na ovamo održavaju, izražava zadovoljstvo suradnjom u 
Palači Verzi sa gospo. Krančićem i gosp. Šverkom. Nadalje odgovara na pitanja, da 
se prostorno urbanistički plan glede Spara predviđa završiti do kraja godine o čemu 
će više govoriti pročelnica Milković Grbac Anica. Nadalje navodi kako se radi na 
dvorani u Sv. Ivanu, obnavljaju se neka rasvjetna tijela za Riječku ulicu, kanal 
Krbavčići, spominje prodaju parcele koje je vlasnik bio Autotrans,i prodaju parcele iza 
vrtića u vlasništvu gosp. Zelenike, radi se na industrijskoj zoni Ročko polje, obnova 
crkve sv. Jurja je pri kraju, napominje da je bio  u Ministarstvu državne imovine i da 
će se dobiti suglasnost za Most, isto tako prisustvovao je sastanku sa ministrom 
znanosti i obrazovanja Fuchom a radi odobrenja gradnje međukatne konstrukcije u 
srednjoj školi, i navodi da je dogovorena obnova sv. Bartola u Roču. Smatra da je 
zaobilaznica velika stvar za ovaj grad, o Istarskim cestama i odronima napominje 
kako je važno reći da se radi dijelom o županijskoj cesti i objašnjava kako se 
predlaže da se na tim dionicama izrade proširenja, savjetnik za imovinsko pravne 
poslove pripremio je te suglasnosti i trebao ih je dostaviti predstavnicima MO, aludira 
na vijećnika Jermaniša koji govori da suglasnosti na potpis nisu poslane,  
gradonačelnik opetovano navodi kako je kazao nadležnom službeniku da isto učini, 
isto tako napominje da su svi pozivi prema mjesnim odborima poslani. Po pitanju 
urbanističkog plana za Špar, navodi kako bi  trebala biti gotova do kraja godine, više 
će o ovoj temi govoriti pročelnica Milković Grbac. Po pitanju izbjeglica, napominje da 
oni koji dolaze iz Afrike su iz zemlje Burgundije, koji su problem zbog viznog režima 
sa Beogradom. Napominje kako je razgovarao s nadležnim ministrom u prisutnosti 
predsjednika MO Roč, koji je obećao veću prisutnost policije kako bi se i građani 
sigurnije osjećali. Pretpostavlja da će isti problem biti riješen ukoliko RH sa 
01.01.2023. uđe u tzv. Šengen. Po pitanju akumulacija odgovara vijećniku Majcanu, 
napominje kako je o tome već prije nešto govorio, inicijative su pokrenute na zadnjem 
susretu s premijerom Plenkovićem, radi se o još jednoj akumulaciji na području 
Labina veličine od oko 8 mil. kubnih metara, tko će biti prvi taj će opsluživati Pulu, o 
nikakvim potapanjima naselja Benčića nema riječi, vijećnik Majcan upada sa 
pitanjem: da li je to moguće, na što gradonačelnik odgovara da je moguće da 
nikakvih potapanja nema. Slaže se s predloženim da bi izvođači trebali doći i 
upoznati građanstvo i ovo vijeće s svojom namjerom izrada projekta će potrajati 



15 

 

nekih pet i više godina, sada se govori o dodatnom povezivanju akumulacije 
Butonega sa cjevovodom ispod Portola i rješavanje preljeva Butonega za 2 metra 
ako statika to dopusti.  
  O reviziji trg. društva Park d.o.o. iznosi da je revizija u tijeku, da taj trošak 
iznosi oko 50 tis. kuna, vijećnik Majcan je obaviješten o tome, i kako je samo jednom 
razgovarao s jednim revizorom koji mu je uputio pitanje zašto nemamo grobnu 
naknadu. Navodi da će izvješće o provedenoj reviziji biti dostavljeno svim vijećnicima 
istoga dana kad sam gradonačelnik istoga bude dobio. Odgovarajući vijećnici 
Blagonić, iznosi kako dan turizma nije obilježen, vjerojatno je razlog tome zauzetost 
nekom drugom aktivnošću, plan rada je zasigurno donesen, napominje da se sve 
manifestacije realiziraju na vrijeme, da se Dani tartufa održavaju kao i manifestacija 
Rakija u Humu, itd. O pozivu na tzv. Humsku raspravu o zoni Rujavac, da tamo 
postoji još jedno područje gdje se planira izraditi još pet kuća sa 3 tis. kvadrata za 
razliku od Rujavca gdje je planirano 10 kuća i mini hotel na 20 i nešto hektara. 
Investitor bi trebao napraviti plan, napominje kako se s investitorom povremeno čuje, 
planira se imati sastanke sa investitorima, i iznosi kako je po tom pitanju neophodno 
donijeti odluku šta se točno misli. Po pitanju 4 retencija koje postavlja pitanje vijećnik 
Šćulac, odgovara kako za isto nije čuo, izražava nadu da će godina koja dolazi 
obilovati vodom i da neće biti potrebne redukcije, odnosno da će se iz Bulaža 
napuniti Butonega. Štete na stazi 7 slapova, koja inače nije u vlasništvu grada su 
ogromne, enormne, pa postavlja pitanje šta bi bilo da nema Butonege ili da rijeka 
Mirna nije u nekim dijelovima uređena kao bujični potok i sl. Za drugu godinu, za 
sezonu pješačenja ići će se sa izgradnjom parkinga, iznad Vodovoda, predviđene su 
male intervencije na toj stazi bile i prije, ali nisu realizirane šta se sada pokazalo i 
dobrim. Napominje kako su neke male intervencije ipak učinjene poput zatvaranja 
rudnika i navodi kako je to opet ulaganje u tuđe, pa stoga poziva vlasnike tih parcela 
da se na neki način udruže kako bi se zajednički održavali tu stazu. U svezi pitanja 
predsjednika vijeća glede igrališta napominje kako će više reći pročelnica. Napominje 
da turističko rekreativnu zonu Most treba prijaviti do 03. veljače 2023., šta se tiče 
zemljišta i dr. misli kako je sve riješeno, i izražava nadu da će u godinu, dvije grad 
Buzet dobiti reprezentativni prostor. U nastavku navodi kako je po pitanju radionica 
sa općinom Lanišće a u svezi pitanja predsjednika vijeća i vijećnika Majcana, 
razgovarao s nadležnim tajnikom ministarstva, odgovor je bio kako ministarstvo nije u 
mogućnosti još neko vrijeme isto izraditi/održati zbog drugih prioritetnih obveza, 
iznosi i da s ministarstvom razgovara o onim donjim prostorijama u općinskom sudu 
u Buzetu, u starom gradu. Napominje, kako s općinom Lanišće surađujemo, 
funkcionalno je grad Buzet povezan preko škole, vrtića, Parka i sl. nastavlja, kako sa 
01. siječnja iduće godine grad u potpunosti ostaje bez sredstava sa statusa brdsko-
planinskog područja i kako grad Buzet nema nikakvih pretenzija ni po kojoj osnovi sa 
općinom  Lanišće. 
 Pročelnica Milković Grbac Anica – za prijedlog rješenja parkiranja u starom 
gradu predlaže se izrada idejnog rješenja, objašnjava cjelokupnu situaciju i predlaže 
moguća rješenja. Nadalje, objašnjava da građevinska dozvola nije potrebna za sve 
postupke, navodi koji su zahtjevi podneseni, koji su postupci u tijeku. Izrada 
urbanističkog plana uređenja naselja Buzet plana je u tijeku, odn. završen je prvi dio i 
da će se zadani rokovi poštivati. Navodi kako je pitanje akumulacija poznata od prije, 
radi se o razvojnoj strategiji države i županije, u pravilu akumulacije su nametnute. 
Odgovara i na pitanje koje je ranije bilo postavljeno u svezi društvenog doma u 
Valicama, te konstatira kako će do kraja ovoga tjedna biti izdana građevinska 
dozvola. Po pitanju urbanističkog plana naselja Rujavac napominje da je došlo do 
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loše komunikacije između nje i predsjednika vijeća. Odgovara da je javna nabava za 
betonsko igralište u tijeku. Predsjednik vijeća samo kratko objašnjava kako je došlo 
do loše komunikacije, na što je vijećnica Blagonić imala primjedbu, te je moli za 
ispriku. 
 Šćulac Nenad – napominje kako je potrebno da se o pitanjima vode odn. 
Akumulacija i retencija više govori, navodi i primjere kojima isto objašnjava, navodi 
da je gradsko vijeće ovdje kako bi štitilo interese grada Buzeta, smatra da je cijela 
situacija o tome pitanju poprilično nejasna, postavlja pitanje koliko je i stvarno državi 
u interesu da na ovom području gradi retencije i sl., a s druge strane smatra kako 
grad  Buzet ima dovoljno jakih ljudi na visokim pozicijama u županiji i drugdje koji bi 
mogli i intenzivnije štititi interese grada. Navodi različite primjere koji su mogući da se 
dogode i situacije koje bi mogle iz toga nastati. Nastavlja, kako je potrebno 
intenzivnije i ozbiljnije razgovarati o ovom pitanju i uključiti u isto sve razine. 

Majcan Vedran – navodi da je teško obraniti svoje interese ako država odluči u 
nekom području imati strateški interes, a na našem području radi se o području 
bogatim vodom. Predlaže da se poduzmu sve raspoložive mjere na vrijeme, kako se 
ne bi došlo do gotovog čina, kako države tako i županije, predlaže bolju komunikaciju 
od vlade, županije, Hrvatskih voda zaštitu a radi zaštite vlastitih interesa. Navodi 
kako grad mora imati odgovor na pitanje: želi li tu akumulaciju, ne želimo ali je 
moramo trpjeti i treće pitanje ako je već moramo trpjeti šta imamo od toga? Nastavlja 
navodeći primjer Butonige, kako od toga grad Buzet nema interesa ali isto „trpi“, i 
smatra da je sada vrijeme da se ovo pitanje bolje riješi za cijelo ovo područje. 
Predlaže da se i prema višim institucijama ide rezolutno po ovom pitanju, smatra da 
je sada vrijeme kada je sve to u fazi pripreme da se nešto i učini, kada projekt bude 
gotov tada je kasno, navodi. Nadalje, iznosi kako je nužno riješiti parkiranje u starom 
gradu, navodi primjer San Marina kako je to tamo riješeno. Nadalje iznosi kako 
naplata parkiranja donosi gubitke, navodi koliki je to iznos, gradonačelnik navodi 
primjer Huma kao je to tamo dobro uređeno i kolike prihode donosi. Vijećnik Majcan 
nadalje iznosi, kako je isto hitno potrebno urediti npr. s predloženom lokacijom 
„šotojorti“. Navodi i da pitanje emigranata je pitanje države, da je nedopustivo da se 
bez dokumenata slobodno netko šeće a da ne zna se ni kamo ni s kakvom namjerom 
ide, apelira da se policija mora intenzivnije baviti ovim problemom, da bi se točno 
trebalo znati kamo ide toliko ljudi i kojim ciljem, navodi da je isto nedopustivo, i 
predstavlja sigurnosni problem. 

Pročelnica Anica Milković Grbac – navodi kako je pitanje retencija i 
akumulacija namjerno spomenula jer su to pitanja koja su neizbježna kada se radi o 
donošenjima prostornih planova, odn. da postoje pitanja na koja se može utjecati i 
ona druga gdje je utjecaj manji ili ga nema. Navodi, da je mišljenja kako bi bilo dobro 
saslušati i drugu stranu npr. onu koja postavlja državne strateške ciljeve i zašto je to 
tako, napominje kako postoje procesi na koje lokalna zajednica može utjecati i na 
one koje ne može. Ukratko se osvrće na turističku zonu Malinci koja je kao takva 
preuzeta iz županijskog plana, za koju smatra da nije osmišljena na najbolji način. U 
odnosu na zonu Rujavca, gdje gradsko vijeće ipak može odrediti šta će se i kako 
graditi.   

Gradonačelnik Damir Kajin – napominje kako vjeruje da će problem 
emigranata odnosno izbjeglica riješiti ulaskom RH u šengenski prostor. Navodi 
pojedinosti u svezi emigranata i slučajeve na koje se susreće. 

Majcan Vedran - predlaže donošenja rezolutne Odluke u svezi akumulacija i 
retencija u neko skoro vrijeme, kako bi se jasno predstavilo mišljenje i stavove u 
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svezi ove problematike, pa da bi se na taj način i doprinosilo donošenju, možda, 
neke bolje Odluke u županiji i sl. 

Predsjednik Gradskog vijeća Davor Prodan navodi kako se slaže s izrečenim, 
kako donošenje nekih rezolutnih odluka iziskuje ozbiljnije rasprave i moli vijećnike i 
ostale izlagatelje da se ubuduće drže zadanog vremena za ovu točku dnevnog reda.   

Određuje pauzu u trajanju od 15 minuta. 
 

 
TOČKA 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju 
Proračuna Grada Buzeta za 2022. godinu 

   
 Reana Glavić Jačić, pročelnica po ovlaštenju gradonačelnika, obrazlaže 
prijedlog. Obveznost podnošenja polugodišnjeg izvješća se temelji na Zakonu o 
proračunu i Pravilniku o polugodišnjem izvršenju proračuna. Obveza se sastoji u 
tome da dva puta godišnje se podnosi izvješće predstavničkom tijelu o izvršavanju 
proračuna prema proračunskim podacima. Navodi da je ovo izvješće odobrio i Odbor 
za financije, proračun i upravljanje imovinom na sjednici održanoj 17. listopada 2022. 
godine. 
 Predsjednik Gradskog vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 
 Majcan Vedran – u svojstvu predsjednika Odbora za financije, proračun i 
upravljanje imovinom, izvještava o sastanku održanog dana 17. listopada 2022. 
godine i zaključcima koji su doneseni. Napominje, kako je sve već objašnjeno u 
materijalima koje su vijećnici dobili na uvid, odnosno da se iz samog zapisnika koji je 
priložen, vidi na čemu se radilo, na šta je bilo primjedbi i sl. Napominje kako je 
polugodišnje izvješće u stvari jedan presjek kako se proračun puni i prazni. 
 Predsjednik vijeća Davor Prodan čita Zaključke sa spomenutog sastanka 
odbora. 
 Nakon provedene rasprave jednoglasno sa 12 glasova „Za“ donosi se slijedeći  

 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna 
Grada Buzeta za 2022. godinu 
 

TOČKA 7.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju: 

a) Polugodišnjeg izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za 
razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine, 

b) Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje srpanj-rujan 
2022. godine. 

 
 Gradonačelnik Damir Kajin obrazlaže prijedlog. Iznosi kako proračunska  
zaliha može iznosi najviše 0,5% proračuna, što konkretno iznosi 40 tis. kuna. U 
prvom dijelu koji se odnosi na razdoblje siječanj lipanj 2022. potrošeno na 5 obroka 
za djecu iz Ukrajine, utrošeno 2.251 kuna, nadalje podmireni troškovi terenske 
nastave učenicima iz Ukrajine u iznosu od 215,00 kuna i u iznosu od 140,00 kuna i 
sufinanciranje obroka u iznosu od 1.800,96 kuna. Nadalje iznosi, da šta se tiče 
drugog perioda od srpnja do rujna, odnosi se samo na trošak Pučkog otvorenog 
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učilišta za tečaj ukrajinskog jezika u iznosu od 7 tis. kuna. U nastavku se osvrće na 
stanje u Ukrajini, napominje kako je to hrabar narod koji se pokušava oduprijeti 
neprijatelju, Predsjednik vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 
 Rasprave nije bilo, te se jednoglasno sa 12 glasova „Za“ donosi 
  

ZAKLJUČAK  
Donosi se Zaključak o prihvaćanju a) Polugodišnjeg izvješća o korištenju 
sredstava proračunske zalihe za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine, 
b) Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje srpanj-rujan 

2022. godine. 
 

 
TOČKA 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 
gradonačelnika Grada Buzeta za razdoblje siječanj – lipanj 2022. godine 

 
 

 Gradonačelnik Damir Kajin obrazlaže prijedlog. Navodi kako u slijedećoj 
godini, grad ostaje bez sredstva sa stavke brdsko-planinskog područja, grad se  
oslanja na investicije potencijalnih investitora i to se čini od samog početka mandata, 
oslanja se na novac od države i sredstva iz Europskih fondova. Nastavlja kako se 
potiče poduzetničku klimu, i sredstava po osnovi poreza na dohodak, i izražava nadu 
da će promjenom vlasničke strukture tvrtke Cimos proračun puniti relativno dobro. 
Nadalje iznosi, kako je potrebno ići u korekciju plaća a time i koeficijenata, kako se 
kadar ne bi izgubio, za slijedeću godinu. Iznosi kako se u tom periodu od početka 
mandata šta se tiče investicija otvorilo slijedeće: nakon otvaranja palače Verzi, Dom 
umirovljenika, projekt zaobilaznice, otvaraju se dva građevinska područja uz 
zaobilaznicu, i poslovna i stambena, prvi dio 2022. godine pripremala se 
dokumentacija za Riječku ulicu čime se rješava protočnost prometa i premještaj 
teškog tereta iz grada, radi se intenzivno na odvodnji u starom gradu, radovi na crkvi 
sv. Jurja, slijedi obnova krovišta župne crkve, nakon toga dolaze na red zidine starog 
grada. Nastavlja navodeći kako Prostorno planskog dokumentacijom stvaramo 
preduvjete za razvoj grada, dovođenjem investitora poput Spara ali i uređenje 
igrališta ispred srednje škole, i cijelo vrijeme se radi priprema za obnovu dvorane. 
Nadalje, projekti za fotonapone su već pokrenuti, napominje kako je grad Buzet jedini 
u Istri koji se izborio za šest fotopanela, zamjena lampi, ovo kreditno ne opterećuje 
grad. Nadalje, navodi kako bi predložio da se i prostor Mašimove škuje pokrije 
fotopanelima kako bi se tu mogla odvijati neka aktivnost, nadalje navodi kako još od 
lipnja traju radovi na projektima turističke zone Most i izrada katastara za potrebe 
staze 7 slapova. Nastavlja, da se uz pomoć Hrvatskih voda rješava oborinska 
kanalizacija na dijelu kojega zovemo šetnica od Buzet do sv. Martina a moglo se 
primijetiti da se nešto slično radi i u Krbavčićima, POS stanovi intenzivno od samoga 
početka mandata u APN su rezervirana određena sredstva a na gradu je da iznađe 
sredstva kako bi se pomoglo svojim sugrađanima, obnavlja se veći broj crkvica, 
turizam se razvija, povezuje se poduzetnike sa HABOROM kako bi se ostvarilo 
najjeftinije kreditiranje. Prostorni planovi rade se od samog početka oni su stjecišta 
oko kojih se grad razvija, očekujemo do kraja mandata da će se izgraditi kapelica na 
Vrhu, društveni dom u Valicama, u proteklom periodu bio je i izbor ravnateljice vrtića, 
smatra kako su svi izbori u gradu Buzetu napravljeni na maksimalno transparentan 
način, nadalje grad otvara puno malih projekata, ind. zona se zakupljuje, iznosi kako 
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se pojedine stvari mogu ubrzati i donošenjem pojedinih akata ovog gradskog vijeća, 
radi se na tome da se svi neriješeni sudski sporovi zatvore kao npr. Kuk, Geoprojekt 
itd. u pogledu prometne povezanosti Trst granični prijelaz, nije se uspjelo ali 
napominje kako od istoga neće odustati. Šta se tiče obrtništva, napominje kako se 
izdvajaju velika sredstva, izlazi se u susret građanima glede energetske učinkovitosti 
sada oko fotopanela, itd, dom umirovljenika planira se završiti do sredine iduće 
godine i da će ga biti potrebno staviti na tržište s obzirom da grad svakom korisniku 
sudjeluje u plaćanju od iznosu od nekih 4.200 kuna, nastavlja se gradnja i 
rekonstrukcija vodnih mreža u nizu mjesnih odbora, izvršene su sve pripreme za 
preseljenje kamenoloma Sv. Ivan koja bi se mogla dogoditi 2026, 2027., zabrana 
teških kamiona kroz naselje Čiritež, navodi kako je potrebno zadržati mlade, pri kraju 
su dokumenti prost. Planske dokumentacije vezani uz aglomeraciju ovdje postoji 
problem jer je cijena uvelike porasla pa se učinilo to da Sv. Juraj i Vela vrata izađe iz 
toga već da se s time ide preko sredstava hrvatskih voda, za srednju školu Buzet 
predviđaju se neke intervencije nije riječ od nadogradnji već o eventualnoj 
međukatnoj konstrukciji, oko odmarališta u Vrsaru postoji interes a o njemu će se 
naknadno informirati, po pitanju klizišta bez pomoći države neće biti moguće učiniti 
ništa, cijelo se vrijeme radi sa Sparom izlaz ispred dvorane na ceste od Rijeke prema 
Trstu, izražava nadu u rješavanje ceste od Toplica prema Motovunu odn. Porte 
Portona, nadalje navodi kako se planira zamijeniti gornji pokrov nogometnog igrališta, 
napominje da je svoje zadatke, viziju podijelio u 25 točaka s kojima su djelatnici 
grada upoznati, navodi s tim u svezi financiranje i kako novac treba povući sa strane. 
 Predsjednik vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 
 Majcan Vedran – iznosi kako je trebalo vremena da se pristupi realizaciji 
određenih projekata i očekuje da će najavljeno biti i realizirano, posebno iznosi kako 
se nastavlja projekt završetka Doma za starije osobe, počeli su radovi na zaobilaznici 
koji je najvećim dijelom gradonačelnikom projekt, i kako će se ukoliko sve najavljeno 
bude realizirano grad Buzet i predstavljat će veliki iskorak samoga grada. Nadalje, 
iznosi kako su vremena teška, kako se proračunska sredstva s godinama smanjuju a 
ne povećavaju šta bi bilo za očekivati, navodi, kako su sredstva kojima grad 
raspolaže mala, pa da je svaki projekt tim važniji.  
 Davor Prodan – navodi kako je neophodna suradnja svih ljudi u ovim 
vremenima punih izazova, navodi kako je sve započete projekte potrebno završiti,  
nadalje navodi da spajanje s općinom Lanišće dolazi u obzir ukoliko su financijski 
benefiti veliki, poticajni i zaštitnički za općinu Lanišće bez ikakvih pretenzija ili drugih 
namjera. U nastavku izražava nadu u dobru suradnju vijeća i gradonačelnika, kao i 
ostalih građana kako bi grad Buzet postao pristojan grad. 

 Nakon rasprave jednoglasno se sa 12 glasova „Za“ donosi 
 

ZAKLJUČAK  
 

 Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika Grada 
Buzeta za razdoblje siječanj – lipanj 2022. godine 

 
 

TOČKA 9.  
Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Buzeta za 2022. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 
a) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2022. godinu 
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b) II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2022. 

godinu 

c) II. Izmjene Programa javnih potreba u obrazovanju za 2022. godinu 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2022. godinu 

e) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 

f) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2022. godinu 

g) II. Izmjene programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

h) II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu 

i) II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu 

j) II. izmjene i dopune Programa poticanja poduzetništva i poljoprivrede u 2022. 

godini 

 Prijedlog obrazlažu gradonačelnik Damir Kajin i pročelnica po ovlaštenju 
gradonačelnika Reana Glavić Jačić. 
 Gradonačelnik Damir Kajin – navodi kako mu je želja da grad Buzet bude 
najsocijalniji  grad, kako je potrebno pratiti i sve te investicije, da se pristupi korekciji 
plaća gradskoj upravi i proračunskim korisnicima, navodi kako se lani povećalo onih 
6% i isplatilo regres, izvršilo se korekcija otpremnina itd., plus 4% za studeni i 
prosinac a iznosi kako predlaže od 2023. i povećanje od 6%. nadalje, navodi kako je 
državna uprava od 2016. godine povećala plaće za 25%, smatra kako je isto 
potrebno i u gradu učiniti i izražava nadu u isto, s obzirom na prihode koji pune 
proračun, objašnjava namjesni utrošak sredstava u iznosu od 200 tis. kuna za 
mjesne odbore, napominje kako je grad Buzet osiguran kod Croatia osiguranje na 
osnovi nerazvrstanih cesta, postupak sanacije kako navodi trajat će neko vrijeme, 
spominje i pomoć države. U nastavku objašnjava na kojim se stavkama proračuna 
traži povećanje odn. smanjenje. 
 Po ovlaštenju gradonačelnika pročelnica Reana Glavić Jačić – navodi kako je 
gradonačelnik više-manje sve naveo, zaključuje da bi ukupno povećanje iznosilo 9 
mil. 302 tis. 678 kuna. U dijelu koji se odnosi na gospodarstvo i poljoprivredu – tu se 
povećavaju prihodi odn. subvencije za 25 tis. kuna. 
 Predsjednik vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 
 Majcan Vedran – u svojstvu predsjednika Odbora za financije, proračun i 
upravljanje imovinom, iznosi zaključke sa sjednice održane dana 17. listopada 2022. 
godine a koje su vijećnici dobili, navodi kako je odbor razmatrao najveće stavke koje 
se odnose na izmjene, navodi kako su ovo druge izmjene odn. usklađenje inicijalnog 
proračuna s početka godine. Napominje, kako je odbor jednoglasno donio zaključke. 
 Mura Kalčić Salopek – navodi kako je gradonačelnik spominjući marku 
automobila konkretno „škodu octaviu“ koja se namjerava naručiti, direktno pogoduje 
nabavljaču. 

Gradonačelnik Damir Kajin – reagira na način da postavlja pitanje, šta ako se 
je dobila samo jedna ponuda? Na što vijećnica Mura Kalčić Salopek odgovara, znači 
da se nisu tražile tri ponude, pročelnica Milković Grbac se uključuje objašnjavajući 
rečeno kako je u proračun isto uvršteno samo aproksimativno, a ne točno znajući 
koje vozilo se nabavlja. 
 Pročelnica Anica Milković Grbac napominje kako se gradonačelnik samo 
nespretno izrazio, napominje kako je mislilo na tu klasu vozila. 
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Mura Kalčić Salopek – iznosi kako je gradonačelnik i u prijašnjim izlaganjima 
spominjao to vozilo, i da isto se može smatrati pogodovanje dobavljaču, napominje 
da isto nije u redu ni sa pozicije javne nabave koja ima svoja pravila po kojima se 
mora postupati. 
 Šćulac Vedran – predlaže da se podrži rad odn. inicijativu Udruge „Pozitron“ 
koja razvija vještine robotike i informatike te da se za istu iznađu sredstva za 
financiranje. Navodi kako se prije 12 godina smanjilo plaće u gradskoj upravi čime su 
neki izgubili puno, navodi kako u ovo spada i plaća komunalnog redara o čemu je na 
početku sjednice bilo više riječi, nadalje navodi da u ovim našim slučajevima nema 
sindikata i premijera, kako uravnilovke nisu dobre, da situaciju dobro poznaje iznutra i 
da situacija nije za svih jednaka, pa ova mala povećanja od npr. 4% i nisu neka 
povećanja, nadalje, iznosi mišljenje po pitanju korekcije plaća, podržava povećanje  
te smatra da se istome mora pristupiti ozbiljno i detaljno razmatrajući svako pojedino 
radno mjesto, da se s ljudima porazgovara, uključujući i sindikat. Navodi primjer 
dječjih vrtića Buzet i Pazina, predlaže izradu kvalitetnih i detaljno analiziranih 
koeficijenata, ne po modelu države, već prema vlastitom kriteriju odn. da 
gradonačelnik kao ovlašteni predlagač razradi rečeno, i da za neko vrijeme bude 
riješeno i pitanje plaća. Predlaže da se isto učini do donošenja proračuna za 
slijedeću godinu. 
 Reana Glavić Jačić – iznosi da će se za rad udruge Pozitron iznaći sredstva. 
 Gradonačelnik Damir Kajin – nadovezuje se po pitanju plaća gradske uprave i 
iznosi kako je povećanje istih neophodno, napominje kako se najniže plaćena radna 
mjesta graniče sa državnom minimalnom plaćom te da se razradi koeficijenata odn. 
pojedinom radnom mjesta mora prići ozbiljno a isto iziskuje vremena i truda. 
Napominje, kako se povećanje plaća ne odnosi samo na gradsku upravu grada 
Buzeta već i na ostale proračunske korisnike. 
 Nakon rasprave jednoglasno se sa 12 glasova  „za“ donosi   

 
ZAKLJUČAK 

 
Donosi se  II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 2022. godinu, te 
pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2022. godinu 

b) II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2022. 

godinu 

c) II. Izmjene Programa javnih potreba u obrazovanju za 2022. godinu 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2022. godinu 

e) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 

f) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2022. godinu 

g) II. Izmjene programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

h) II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu 

i) II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu 

j) II. izmjene i dopune Programa poticanja poduzetništva i poljoprivrede u 2022. 

godini 
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TOČKA 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu 

potrošača javnih usluga Grada Buzeta 
 

 Prijedlog obrazlaže Mikela Zimerman. Iznosi kako je isto bilo potrebno 
razmotriti odnosno donijeti Odluku o osnivanju savjeta radi usklađenja sa novim 
Zakonom o zaštiti potrošača koji je stupio na snagu u svibnju ove godine. Najvažnija 
novina u ovome novom Zakonu je da nadležnost za imenovanje odn. osnivanje 
Savjeta dana predstavničkom tijelu dok je do sada to bilo na izvršnom tijelu odn. 
gradonačelniku. Nadalje navodi, da se Zakonom isto tako predlaže da jedan od 
članova bude iz udruge potrošača koja djeluje na lokalnom području, dok se za 
ostale članovi navodi da je potrebno imati nekakvog iskustva u zaštiti potrošača i 
javnih usluga. Nadalje iznosi, kako Savjet ima savjetodavnu zadaću izvršnog i 
predstavničkog tijela i bira se na četiri godine, mišljenja koje Savjet donosi nisu 
obvezujuća. 

Predsjednik vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 
Rasprave nema, te se jednoglasno sa 12 glasova „Za“ donosi 

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se Odluka o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 

Grada Buzeta. 
 

TOČKA 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o imenovanju članova Savjeta za 

zaštitu potrošača javnih usluga Grada Buzeta. 
 

 Prijedlog obrazlaže predsjednik Odbora za izbor, imenovanje i administrativne 

poslove Dean Prodan. Navodi kako su kandidati koji se predlažu: Jadranka Vivoda 

od strane gradonačelnika za članicu, Marko Paripović od strane Udruge za zaštitu 

potrošača i od strane vijeća predložena je  Borka Šimek Prohaska za predsjednicu. 

Predsjednik vijeća Davor Prodan otvara raspravu. 

Rasprave nema, te se jednoglasno sa 12 glasova „Za“ donosi se 

 

ZAKLJUČAK 
 

Donosi se Rješenje o imenovanju članova Savjeta za zaštitu potrošača javnih 
usluga Grada Buzeta.  

 
 Predsjednik vijeća Davor Prodan napominje kako bi molio da se gradonačelnik 
i pročelnica Milković Grbac Anica intenzivno uključe u pripremu i donošenje odluka o 
turističkim resortima na području Humštine u ovih predstojećih mjesec dana, do 
slijedeće sjednice Gradskog vijeća. 

Sjednica je zaključila sa radom u 22,38 sati. 
 

 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

         Sandra Šverko                                                             Davor Prodan  


